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Regionfullmäktige 

Interpellation 
till ordförande för nämnden för folkhälsa och sjukvård Thomas Gustafsson (S). 

Vilka åtgärder vidtar majoriteten med anledning av IVO:s tillsyn av Höglandssjukhuset i 
Eksjö? 

Inspektionen för Vård och Omsorg (IVO) har genomfört inspektioner vid 
Höglandssjukhuset i Eksjö. I en tillsynsrapport riktas kritik mot en rad olika förhållanden 
vid sjukhuset. IVO bedömer att ”vårdgivaren inte planerar, leder och kontrollerar 
verksamheten så att kravet på god vård vid sjukhuset upprätthålls.”  

Det heter även i rapporten att vårdgivaren ”inte säkerställt att sjukhuset har disponibla 
vårdplatser utifrån det faktiska behovet inom den somatiska specialistsjukvården, vilket 
medför risk för allvarliga vårdskador.”  

Man identifierar i underlaget också att ”bristen på disponibla vårdplatser leder till längre 
vårdtider på akutmottagningen och överbeläggningar på vårdavdelningar.” Men också att 
”det förekommer att patienter utlokaliseras till avdelningar som saknar tillräcklig 
kompetens för dessa patienters diagnosspecifika sjukdomstillstånd”, vilket ”kan innebära 
risk för att symtom eller förändringar i sjukdomen inte uppmärksammas och behandlas i 
rätt tid.” 

Regionen har ansvar för att erbjuda god hälso- och sjukvård åt den som är bosatt i vårt 
län. Av hälso- och sjukvårdslagen framgår att regionen ska planera sin hälso- och 
sjukvård med utgångspunkt i behovet av vård hos dem som omfattas av regionens ansvar 
för hälso- och sjukvård. 

Därför vill jag ställa följande frågor till ordförande för nämnden för folkhälsa och sjukvård, 
Thomas Gustafsson: 

- Delar du IVO:s bedömning att vårdgivaren inte planerar, leder och kontrollerar 
verksamheten så att kravet på god vård vid Höglandssjukhuset i Eksjö upprätthålls? 

- Vad tänker du och övriga majoriteten göra för att åtgärda de brister som IVO pekar ut i 
sin rapport? 
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